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I samband med ett intressant besök i Socialförvaltningens olika verksamheter för hemlösa 

framkom stor oro för vad som kommer att hända med sjukvården för personer i hemlöshet då 

Pelarbackens verksamhet för hemlösa enligt uppgift kommer att behöva dra ner på sin 

verksamhet.  

Vi fick också en uppdatering om situationen vid Aspuddens akutboende, som sedan förra 

sommaren har ett trasigt värmesystem. Under senaste vintern blev det så kallt som tio grader 

inne på boendet och man fick då skyddsstoppa verksamheten. Än så länge saknas besked om 

vad som ska hända med Aspuddens akutboende vad gäller ersättningslokaler samt hur det blir 

med renovering. Överhuvudtaget är det viktigt att staden vidtar nödvändiga åtgärder för att 

akutboendena ska upplevas trivsamma, det finns ett generellt renoveringsbehov för stadens 

akutboenden.   

Mot denna bakgrund önskar vi ställa följande frågor: 

- Hur bedömer förvaltningen att neddragningar på Pelarbacken vårdcentral för hemlösa

kan komma att drabba stadens hemlösa?

- 

- Hur ser planerna ut för akutboendet Aspudden, renovering och ersättningslokaler?

- 

- Hur säkerställs att stadens akutboenden fungerar och är välkomnande för målgruppen?


